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OBČINA CERKNO 

OBČINSKI SVET 

 

 www.cerkno.si, e: obcina@cerkno.si 

 Bevkova ulica 9, 5282 Cerkno 

 t: 05 373 46 40, f: 05 373 46 49 

 

Z A P I S N I K 
 

25. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkno, 

ki je bila v četrtek, 27.5.2021 ob 18. uri, preko video konference v aplikaciji Zoom Meetings. 
 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: ga.Urška Lahajnar Ubajiogu, ga.Mojca Mavri, g.Aleš 

Zajc, g.Rok Obid, g.Nikolaj Ozebek ga.Adrijana Mavri, g.Domen Uršič, g.Andraž Drešček, ga.Branka 

Florjančič, g.Silvo Jeram,  g.Jurij Kavčič (od 19.24 ure dalje), g.Marko Čadež, ga.Antonija Dakskobler 

in ga. Jerca Prezelj   

ODSOTNI: ga.Jožica Rihtaršič in g.Stanko Močnik  

PREDSTAVNIKI OBČINSKE UPRAVE IN POROČEVALCI: strokovne službe občine: g. Oton 

Lahajnar, ga. Jožica Lapajne, ga. Mojca Sedej, ga. Vanja Mavri Zajc, ga. Valerija Močnik, ga. Mojca 

Gros, ga. Katjuša Mrak, ga Katja Lapanja in g. Janez Peternel  

OSTALI PRISOTNI:  Brigita Šen Kreže - Komunala Idrija d.d., Tomaž Glažar – direktor ZD Idrija, 

Marjanca Ambrožič – predsednica NO  

NOVINARJI:  g.Ivan Seljak - Radio Odmev, g. Damijan Bogataj – ABC Merkur, Saša Dragoš - PN 

 

Za sejo je bil predlagan naslednji  d n e v n i   r e d : 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

2. Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 23. redni seji občinskega sveta dne 18. 3. 2021 

3. Dodelitev statusa grajenega javnega dobra za parcele številka 466/10 k. o. 2350 Otalež, 

580/13 k. o. 2339 Gorje, 580/16 k. o. 2339 Gorje, 489/8 k. o. 2338 Jesenica in 176/9 k. o. 

2346 Orehek 

4. Pravilnik o spremembi in dopolnitvi Pravilnika o kriterijih za izvedbo razpisa in določitev 

vrstnega reda za vstop v Stanovanjsko zadrugo Cerkno 

5. Pravilnik o subvencioniranju obrestne mere in stroškov najetih stanovanjskih posojil v 

Občini Cerkno 

6. Uskladitev cene storitve Pomoč družini na domu v Občini Cerkno 

7. Poslovanje javnih zavodov v letu 2020 

8. Elaborat o oblikovanju cen komunalnih storitev v Občini Cerkno s predlogi sklepov 

9. Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini 

Cerkno in Sklep o cenah gospodarskih javnih služb zbiranja določenih vrst komunalnih 

odpadkov na območju Občine Cerkno 

10. Odlok o potrditvi zaključnega računa proračuna Občine Cerkno za leto 2020 

11. Letno poročilo Nadzornega odbora Občine Cerkno o ugotovitvah pri opravljenih nadzorih 

ter seznanitev z letnim programom dela Nadzornega odbora 

12. Pobude in vprašanja svetnikov 

 

 

Ad 1.:  Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

 

Župan Gašper Uršič je pozdravil vse prisotne ter preveril prisotnost članov občinskega sveta. 

Ugotovil je, da je občinski svet sklepčen ter prebral predlog dnevnega reda. Predlagal je, da se na 

dnevni red uvrstita dodatni točki dnevnega reda (obravnava javnega dobra) – obravnavata se kot 5. in 
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6. točka dnevnega reda; 9. točka dnevnega reda se obravnava kot 3. točka dnevnega reda. Ostale točke 

dnevnega reda se preštevilčijo.   

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil spremenjen dnevni red občinske seje.  

                                                                                              (12 glasov ZA) 

 

Ad 2.:  Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 23. redni seji občinskega sveta dne 18.3.2021 

ter poročilo o realizaciji sklepov 

 

Župan Gašper Uršič je vprašal, če so kakšne pripombe v zvezi z zapisnikom zadnje seje OS. 

Oton Lahajnar je podal poročilo o realizaciji sklepov 23. redne seje OS. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil zapisnik ter sklepe 23. redne seje občinskega sveta dne 18.3.2021. 

 

                              (12 glasov ZA) 

 

Ad 3.:  Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini 

Cerkno in Sklep o cenah gospodarskih javnih služb zbiranja določenih vrst komunalnih 

odpadkov na območju Občine Cerkno 

 

Oton Lahajnar je v uvodu pojasnil, da so o točki dnevnega reda že razpravljali na sejah občinskega 

sveta, na sejah s predstavniki krajevnih skupnosti ter z vodji svetniških skupin. O tem je bilo že veliko 

rečenega. Dejal je, da je bila skupščina Komunale pred kratkim, kjer je bilo predstavljeno poslovanje 

podjetja v letu 2020 ter se mu zdi smiselno, da se to predstavi tudi na seji občinskega sveta.   

Brigita Šen Kreže je v nadaljevanju preko prezentacije predstavila poročilo o poslovanju podjetja v 

letu 2020.  

Oton Lahajnar je podal svoje stališče in sicer, da je več kot očitno, da je Komunala v letu 2020 zelo 

izboljšala svoje poslovanje in s prihodom nove direktorice so se pričeli pravi ukrepi sanacije podjetja 

in tudi nadzorni svet je podal pozitivno mnenje k poročilu za leto 2020. Predlagal je, da se elaborat 

potrdi, da prične čimprej veljati, ker dalj časa kot bodo veljale cene, ki so prenizke, večji bo potem 

dvig na položnicah. Sicer pa je bilo na prejšnji seji povedano, da se cena na položnici ob potrditvi 

elaborata, dvigne zelo malo in sicer 0,90 €. 

Brigita Šen Kreže je dejala, da so na zadnji seji izračunali, da bi se cene za enočlansko družino 

povečale za 1,64 €, v primeru, da ni subvencije (s subvencijo 0,93 oz 0,63 €/mesec). 

Antonija Dakskobler je dejala, da bi se pridružila direktorju, kar se tiče pohvale glede finančnega 

stanja ter truda ga. direktorice, treba pa je pohvaliti tudi občane, glede na to, da so se odpadki 

zmanjšali. Vprašala je kako daleč so z ugotavljanjem kateri občani ne plačujejo komunalnih odpadkov.  

Brigita Šen Kreže je dejala, da je res potrebno pohvaliti tudi občane, glede števila neplačnikov pa je 

dejala, da dobivajo podatke iz državne baze mesečno ter jih tako tudi usklajujejo.  

Antonija Dakskobler je dejala, da gotovo je nekaj odstopanj. 

Brigita Šen Kreže je dejala, da so, vendar to lahko sedaj delajo sproti, kar je lažje. 

Antonija Dakskobler je dejala, da je občina Idrija brez težav pokrila izgubo, v Cerknem pa je to 

problem, da bi pokrila teh 10.000 € za občane. Nihče ni rekel, da se izguba ne pokrije, da pa je teh 

10.000 € problem, pa se ji zdi prav žalostno.   

Župan Gašper Uršič je dejal, da gre v primeru Idrije za naročene storitve ter ne za subvencioniranje 

cene. 
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Oton Lahajnar je dejal, da glede na to, da je pred leti tudi ga. Dakskobler delala na banki, verjetno še 

kako dobro razume, da je 5 x 10.000 je 50.000 €. S 50.000 € pa lahko občina naredi kar nekaj na 

projektih. Lahko verjame, da na občinski upravi še na 500 € gledajo kam in kako jih bodo obrnili. Je 

pa dejstvo,  da so občani leta imeli prenizke položnice, ker se ni sproti usklajevalo.   

Brigita Šen Kreže je dejala, da je občina Idrija plačala (200.000 €) za storitve, ki so bile naročene v 

preteklih letih.  

Marko Čadež je dejal, da opaža, da so na eko otokih nalepke na kontejnerjih že vse odpadle ter 

predlaga, da se manjkajoče polepijo. 

Brigita Šen Kreže je dejala, da so v lanskem letu že pričeli z novim opremljanjem kontejnerjev z 

nalepkami, z jasnimi napisi. Kar ni bilo dokončano lani, bodo uredili še letos.   

Marko Čadež je dejal, da se mu zdi nesmiselno napenjanje mišic med občinsko upravo in občinskim 

svetom in bodo stvari morali peljati nekoliko drugače. Po njegovem tako ravnanje ni pravo in 

predlaga, da se pogovarjajo bolj razumsko.  

Branka Florjančič je vprašala glede zbirnega centra v Cerknem, kakšno je trenutno stanje ter kaj 

morajo zagotoviti, da bo deloval kot je potrebno.  

Brigita Šen Kreže je dejala, da zbirni center kot tak, če bi bil kvalificiran kot je v tem trenutku, ni 

ustrezen ter bi ga bi bilo potrebno urediti; niso pa še prišli do te točke, da bi ga komunala prevzela v 

upravljanje.  

Branka Florjančič je dejala, da imajo občani težavo bolj s tem, da je premalo časa dostopen, sploh v 

popoldanskem času ter jo zanima kaki so koraki, da bodo enkrat le prišli do tega. Vprašala je ali je 

trenutni prostor sploh primeren za postavitev centra, ki ga zahteva uredba.  

Brigita Šen Kreže je dejala, da je prostor premajhen. 

Oton Lahajnar je dejal, da bi bila najbolj elegantna rešitev, glede na to na neke primerne lokacije ni, 

da se zbirni center izloči iz registra zbirnih centrov, ker ne izpolnjuje vseh pogojev – za novega ni 

lokacije ter tudi stroškovno bi bila cena zelo visoka (cca 1 mio), kar bi pa spet pomenilo drastično 

povišanje cen na položnicah. Lahko bi se prekategoriziral v ekološki otok. So pa o tem razpravljali na 

odboru za infrastrukturo in bodo v bodoče še.  

Branka Florjančič je glede potrjevanja eleborata vprašala, če se je vmes na odborih še kaj 

pogovarjalo, saj tega ne razume več – če pač ni bilo nobene spremembe, ne ve, če bo rezultat kaj 

drugačen, kot je bil zadnjič.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da zagovarjajo to kar se obravnava na seji ter glede na poslovanje 

komunale ter glede na dejstvo, da ni občina ustvarila izgube ter je problem pri količinah ter 

neusklajevanju cen, so se odločili na isti način predložiti elaborat na glasovanje.   

Branka Florjančič je dejala da je že zadnjič glasovala z namenom, da se gleda na skupni znesek, ki bi 

ga občina plačala, vendar pa je potrebno kljub temu narediti nek premik – se npr. še enkrat dobiti na 

odborih oz. svetniških skupinah ter se pogovoriti. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da so se že večkrat dobili, vendar pa so potrebe večje, kot je na 

razpolago denarja.  

Oton Lahajnar je dejal, da so v tem trenutku na slabšem kot v začetku leta, ker niti tistih sredstev za 

katere so načrtovali, da jih bodo dobili, niso (kandidatura na Fundaciji za šport ter kandidatura na 

razpisu ministrstvu za kulturo) ter zato tudi predlagajo sprejem elaborata v obliki kot je.  

Silvo Jeram je dejal, da se strinja z direktorjem, da občina ni ustvarila teh izgub, je pa potrebno vedeti, 

da bi morali tudi na komunali prevzeti neko odgovornost, saj občani niso krivi, saj niso dobili položnic 

in cene za nazaj niso bile potrjene. Zdi se mu prav, da bi se dobile vsaj svetniške skupine ter bi zadevo 

še enkrat predebatirale. V preteklosti so se zadeve glede neplačnikov pregledovale tudi po svetih 

krajevnih skupnosti. 

Brigita Šen Kreže je dejala, da glede na GDPR uredbo nimajo dostopa do vseh podatkov, vidijo npr. 

samo koliko oseb je na navedenem naslovu. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 
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Občinski svet Občine Cerkno ni potrdil Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev ravnanja 

s komunalnimi odpadki v Občini Cerkno in Sklepa o cenah gospodarskih javnih služb zbiranja 

določenih vrst komunalnih odpadkov na območju Občine Cerkno ter da se namesto predlagane 

subvencije občanom, del denarja preusmeri v zbirni center Cerkno. 

  

        (6 glasov ZA, 7 glasov PROTI) 

 

Ad 4:  Dodelitev statusa grajenega javnega dobra za parcele številka 466/10 k. o. 2350 Otalež, 

580/13 k. o. 2339 Gorje, 580/16 k. o. 2339 Gorje, 489/8 k. o. 2338 Jesenica in 176/9 k. o. 2346 

Orehek 

 

Oton Lahajnar je pojasnil, da gre za primere odkupov zemljišč, ko so se odmerile ceste, razen v 

primeru v k.o. Jesenica, ko se je odmeril del parcele za parkirišče.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil, da se podeli status grajenega javnega dobra za parcele 

številka 466/10 k. o. 2350 Otalež, 580/13 k. o. 2339 Gorje, 580/16 k. o. 2339 Gorje, 489/8 k. o. 

2338 Jesenica in 176/9 k. o. 2346 Orehek 

                                (12 glasov ZA) 

 

Ad 5:  Ukinitev javnega dobra iz parcele št. 1745/7 in 1745/6 k. o. Šebrelje 

 

Oton Lahajnar je razložil, da je prišla pobuda bivšega notarja, da se uredi zadeva stara že par let in 

sicer gre za menjavo določenih parcel.  

Silvo Jeram je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor ter dejal, da odbor ni imel 

pripomb na ureditev statusa javnega dobra in sicer pri vseh obravnavanih točkah dnevnega reda. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil ukinitev javnega dobra za parcele št. 1745/7 in 1745/6 k. 

o. Šebrelje 

                                (12 glasov ZA) 

 

Ad 6:  Ukinitev javnega dobra iz parcele 1988/1 k. o. Otalež 

 

Oton Lahajnar je pojasnil, da gre za primer poti, ki je zaraščena in se ne uporablja več in del parcele 

lastnika sega na parcelo, kjer bi občan rad gradil.  

Antonija Dakskobler je dejala, da so včasih svoja mnenja podajale tudi krajevne skupnosti. 

Oton Lahajnar je dejal, da se vedno vpraša tudi krajevne skupnosti, ki soglasje tudi podajo. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil ukinitev javnega dobra iz parcele 1988/1 k. o. Otalež. 

 

                                (12 glasov ZA) 

 

Ob 19.24 uri se je seji pridružil g. Jurij Kavčič.  
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Ad 7.: Pravilnik o spremembi in dopolnitvi Pravilnika o kriterijih za izvedbo razpisa in določitev 

vrstnega reda za vstop v Stanovanjsko zadrugo Cerkno 

 

Oton Lahajnar je v nadaljevanju razložil, da je bil pravilnik sprejet na občinski seji 2. februarja, 

izpustili pa so določitev razredov ter določanje in upoštevanje mej razredov, ki so jih sedaj dopolnili v 

pravilniku.  

Branka Florjančič je vprašala glede starostnega območja nad 30 do vključno 35.. 

Oton Lahajnar je dejal, da v kolikor je star 35 let, to ni več mlada družina torej velja do 34 let. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Pravilnik o spremembi in dopolnitvi Pravilnika o 

kriterijih za izvedbo razpisa in določitev vrstnega reda za vstop v Stanovanjsko zadrugo Cerkno. 

                                (13 glasov ZA) 

 

 Ad 8.: Pravilnik o subvencioniranju obrestne mere in stroškov najetih stanovanjskih posojil v 

Občini Cerkno 

 

Oton Lahajnar je v nadaljevanju razložil točko dnevnega reda ter povedal, da je občina v letošnjem in 

v lanskem letu dala povpraševanje na 6 bank in hranilnic ter ni dobila nobenega odziva. Zaradi tega 

razloga se je občina odločila, da začne razmišljati v drugi smeri ter pripravila omenjeni pravilnik. 

Pohvalil je ga. Jožico iz družbenih dejavnosti, ki je pravilnik pripravila ter jo prosil, če ga lahko 

predstavi.  

Jožica Lapajne je v nadaljevanju razložila pravilnik ter povedala, da se subvencija za najete kredite 

oz. za kritje stanovanjskega kredita lahko dodeli za še nezapadle obveznosti iz že odobrenega kredita. 

Kredit je lahko sklenjen v letu razpisa, ali pa v koledarskem letu pred letom razpisa, upravičenec pa 

lahko koristi subvencijo samo enkrat. Pravilnik določa tudi splošne in posebne pogoje, ki jih morajo 

upravičenci izpolnjevati. Sredstva se dodeljujejo po prednostnem vrstnem redu, do razdelitve vseh 

sredstev.   

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki je pravilnik sprejel 

soglasno ter predlaga občinskemu svetu potrditev. Poudaril je, da je to tudi eden izmed ukrepov 

lokalnega programa za mladino. 

Branka Florjančič je podala poročilo Statutarno pravne komisije ter navedla pripombe, ki jih je 

komisija imela – občinskemu svetu predlagajo potrditev pravilnika, z navedenimi spremembami.   

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Pravilnik o subvencioniranju obrestne mere in stroškov 

najetih stanovanjskih posojil v Občini Cerkno.                                            

          (13 glasov ZA) 

Ad 9.: Uskladitev cene storitve Pomoč družini na domu v Občini Cerkno 

 

Jožica Lapajne je je v nadaljevanju razložila točko dnevnega reda ter povedala, da je izvajalec 

storitve Dom upokojencev v Idriji, ki je tudi poslal predlog spremembe cene teh storitev. Predlagajo, 

da bi se cena zvišala iz urne postavke 20,16 € na 21,66 €, kar predstavlja 7,44 % povišanje. Razlog v 

povišanju pa je predvsem v povišanju minimalne plače, ki se je povišala za 26  %. V mesecu aprilu je 

storitev koristilo 20 uporabnikov.  

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki je cene potrdil ter 

predlaga občinskemu svetu potrditev. 
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Marko Čadež je vprašal kakšna je cena za isto storitev v občini Idrija. 

Jožica Lapajne je vprašala, če za uporabnika ali ekonomska cena.  

Marko Čadež je dejal, da za uporabnika. 

Jožica Lapajne je pojasnila, da bi bila po tem predlogu cena izenačena s ceno v občini Idrija.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Uskladitev cene storitve Pomoč družini na domu v 

Občini Cerkno. 

                                (13 glasov ZA) 

 

Ad 10.: Poslovanje javnih zavodov v letu 2020 

 

Jožica Lapajne je v nadaljevanju na kratko razložila točko dnevnega reda ter povedala, da je naloga 

občinskega sveta da se seznani s poslovanjem javnih zavodov ter sprejme sklepe o razporejanju 

presežkov oz. primanjkljajev teh javnih zavodov. Predlagala je, da najprej predstavi poročilo o 

poslovanju ZD Idrija g. direktor zavoda. 

Tomaž Glažar je v nadaljevanju predstavil delovanje javnega zavoda in poudaril, da je tako kot 

večina zavodov tudi ZD Idrija v prejšnjem letu zaznamovala epidemija. Problem epidemije je bil v 

tem, da so se morali na hitro prilagoditi razmeram in dodatnim nalogam ter opustiti precejšnji del 

redne dejavnosti, predvsem kar se tiče preventivne dejavnosti. Problem je bil, ker v ZD niso imeli 

dodatnega kadra, da bi pokrili situacijo v zvezi z epidemijo in so zato morali podpisati kar nekaj 

podjemih pogodb. Zavod je v lanskem letu beležil 37.265 € izgube, likvidnost podjetja je bila sicer 

dobra to pa zato, ker so se bistveno zmanjšale terjatve podjetja. Glede primanjkljaja je dejal, da so se 

odločili, glede na to, da ni velik, da ga pokrijejo iz lastnega poslovanja in ne v breme občin. 

Marko Čadež je vprašal zakaj izvajajo cepljenja za COVID samo v Idriji, kar je problem za tiste, ki 

niso toliko mobilni. Pohvalil pa je hitro testiranje, ki ga izvajajo v Cerknem. 

Tomaž Glažar je pojasnil, da so zelo podhranjeni kar se tiče kadrovske strukture in mobilne cepilne 

enote ne morejo imeti. So pa dogovorjeni, da v primeru zadostnega interesa v Cerknem, bi lahko prišli 

tudi v Cerkno (vsaj 500 interesentov). Sicer pa se občani lahko cepijo kjerkoli, tudi npr. v Žireh ali 

Škofji Loki.  

Silvo Jeram je dejal, da bi pohvalil možnost, da se občani lahko cepijo tudi na domu. 

Tomaž Glažar je dejal, da Cerkljani zaostajajo za občani Idrije in sicer je razlika kar precejšnja. Se je 

pa trenutno cepljenje pokazalo kot edina rešitev in tudi govorice o raznih tveganjih se ponavadi 

izkažejo, da so pretirane.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je dejala, da bi bilo mogoče prav to dejstvo tudi razlog, da bi se tudi v 

Cerknem angažirali ter zbrali teh 500 ljudi ter organizirali cepljenje.   

Tomaž Glažar je dejal, da se je z vodjo civilne zaščite v Cerknem že pogovarjal o možnostih, kje bi 

cepljenje v Cerknem izvedli ter se bodo tudi potrudili, da bi to izvedli. Je pa to velik zalogaj za vse, ki 

pri cepljenju sodelujejo in npr. v Idriji so bili sodelujoči po koncu dneva zelo izmučeni.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da so dali ven več pozivov in kar se tiče občine lahko pomaga, kot je 

tudi v tem primeru.  

Jurij Kavčič je dejal, da je ključna zadeva pri tem predvsem oddaljenost Cerknega od Idrije in 

mogoče je tudi to en od razlogov, zakaj se občani ne prijavljajo na cepljenje. Podal je predlog, da 

objavijo datum, da se bo cepljenje izvajalo tudi v Cerknem in bo potem mogoče odziv drugačen.  

Andraž Drešček je vprašal, če Cerkljanom pripada manj cepiva, če bi organizirali cepilni center, 

kakor, če to izvajajo skupaj z Idrijo ali je v deležu enako.  

Tomaž Glažar je pojasnil, da to sedaj ne velja več, temveč je bilo to takrat, ko ni bilo na razpolago 

dovolj cepiv. 

Andraž Drešček je dejal, da so razdalje v Cerknem res velike, vendar pa so v nekaterih občinah še 

večje npr. iz Bovca se vozijo na cepljenje v Tolmin. 
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Tomaž Glažar je dejal, da bi bilo njim najbolj v redu, če bi lahko to izvedli nekje na sredi med 

Cerknim in Idrijo.  

Jožica Lapajne je v nadaljevanju razložila še poslovanje ostalih javnih zavodov. 

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki je sklepe sprejel 

soglasno ter predlaga občinskemu svetu potrditev 

 

Predlagani sklepi: 

 

1. Osnovna šola Cerkno: 

Presežek prihodkov nad odhodki v Osnovni šoli Cerkno v višini 3.883,25 EUR ostane nerazporejen. 

 

2. LTO Laufar Cerkno: 

Presežek prihodkov nad odhodki LTO Laufar Cerkno v znesku 1.939,00 EUR ostane nerazporejen. 

 

3. Mestna knjižnica in čitalnica Idrija – Bevkova knjižnica Cerkno: 

Presežek odhodkov nad prihodki Mestne knjižnice in čitalnice Idrija – del za Bevkovo knjižnico 

Cerkno v višini 118,00 EUR, se pokrije iz presežka prihodkov nad odhodki iz preteklih let. 

 

4. Zdravstveni dom Idrija: 

Presežek odhodkov nad prihodki Zdravstvenega doma Idrija v višini 11.188,50 EUR, ki odpade na 

občino Cerkno, se pokrije iz presežka tekočega poslovanja zavoda. 

 

5. Glasbena šola Idrija: 

Presežek prihodkov nad odhodki Glasbene šole Idrija v višini 7.712,45 EUR, ki odpade na Občino 

Cerkno, porabi za nakup glasbenih inštrumentov. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Poslovanje javnih zavodov v letu 2020, s predlaganimi 

sklepi. 

                                 (13 glasov ZA) 

 

Seja je bila ob 20.10 uri prekinjena za 10 minut in se je nadaljevala po pavzi.  

 

Ad 11.: Elaborat o oblikovanju cen komunalnih storitev v Občini Cerkno s predlogi sklepov 

 

Vanja Mavri Zajc je v nadaljevanju razložila način izračuna cen obveznih gospodarskih javnih služb 

t.j. oskrba s pitno vodo ter odvajanje in čiščenje komunalne odpadne vode, ki se izvajajo preko 

režijskega obrata občine. Za sam izračun je zakonska osnova uredba, ki tudi določa metodologijo za 

sam izračun t.j. MEDO. V nadaljevanju je razložila sestavo cene za obe gospodarski javni službi. 

Poudarila je, da v sam izračun ne vključujejo izpad prihodkov, ki še vedno nastajajo zaradi 

neplačevanja storitev na posameznih vodooskrbnih sistemih (Dolenji Novaki in Travnik). Sama cena, 

vezana na oskrbo s pitno vodo, se glede na potrjeno, ne razlikuje bistveno. Razložila je še izračun cene 

odvajanja in čiščenja, ki se izračuna na enak način. Predlagana cena, se napram potrjeni, dviguje za 50 

%, vzrok temu pa so amortizacijski stroški investicij, ki so izvedena v letošnjem letu. 

Valerija Močnik je v nadaljevanju podrobneje razložila sestavo in način izračuna cene za vse tri javne 

službe. Vidi se sprememba v številu faktorjev, ki je nastala predvsem na željo uporabnikov zaradi 

sprememb v dimenzijah priključkov ob redni menjavi vodomerjev. Predlagana predračunska cena 

znaša 3,7421 €/mesec za priključek DIN 20 in že vsebuje poračun za leto 2020, ki pa je bil nižji za 

slabih 0,22 €. Variabilni del – vodarina, se obračunava na podlagi količin. Nekoliko nižji so stroški 

materiala in storitev ter stroški dela. V planirani ceni je bila planirana tudi zaposlitev vzdrževalca 

sistema, ker pa zaposlitev ni bila izvedena je realizacija stroškov nižja. Predlagana cena za m3 
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porabljene vode je 0,6336 €/m3 in je za slabih 16 % nižja od trenutno veljavne. Razložila je še osnovo 

za izračun cene za odvajanje in čiščenje, za kar velja enaka metodologija, kot za vodarino in sicer je 

fiksni del vezan na kanalizacijsko omrežje in čistilno napravo v Cerknem ter variabilni del, ki je 

izračunan na podlagi dejanskih stroškov in količin. Podala je še informacijo oz. primerjavo cen z 

drugimi občinami, kjer ima samo občina Železniki nekoliko nižje cene od predlaganih cen za občino 

Cerkno.  

Silvo Jeram je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor ter dejal, da je odbor potrdil 

predlagane cene storitev oskrbe s pitno vodo ter odvajanja in čiščenja odpadnih voda; občinskemu 

svetu predlaga potrditev. 

Mojca Mavri je vprašala, kdaj bodo pričeli plačevati položnice tudi občani, ki jih do sedaj niso 

(Novaki, Travnik ter nekatera druga gospodinjstva v Trebenčah in Kojci). 

Župan Gašper Uršič je dejal, da takrat, ko bo sodišče zadevo rešilo. 

Mojca Mavri je vprašala, kdaj predvidoma bo to.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je to odvisno od sodišča, glede na roke, ki jih imajo.  

Jurij Kavčič je vprašal glede investicije v obnovo kanalizacije pri novem trgovskem centru, če je ta že 

upoštevana v amortizacijskem delu. 

Valerija Močnik je pojasnila, da kot velja za vse javne službe, so v predračunski ceni za 2021 

upoštevane investicije, ki bodo realizirane v letu 2021 – se pravi, da je omenjena investicija 

upoštevana. 

Urška Lahajnar Ubaijogu je dejala, da so stroški na postavki »splošni stroški« (stroški tiskanja, 

poštnine in zavarovalna premija za vozilo) po njenem mnenju precej visoki in zakaj do takih zneskov 

prihaja.  

Valerija Močnik je pojasnila, da na višino poštnine nimajo vpliva in sicer je mesečno izdanih 1.500 

računov. Za tiskanje računov so bili v kontaktu z dvema ponudnikoma ter izbrali najugodnejšega – 

strošek je res velik in so že razmišljali, da bi vzpodbudili občane, da bi se čimbolj pričeli posluževati e-

računov. Kar se tiče zavarovalne premije za vozilo, je pri tem vključen tudi strošek popravila vozila in 

ne gre samo za zavarovanje.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je predlagala, da se res spodbudi občane k uporabi elektronskega  računa. 

Vprašala je še ali se vodi evidenca količin odvzete vode s strani neplačnikov, ali so to večinoma 

paušalisti.  

Valerija Močnik je dejala, da evidence sicer programi omogočajo, sicer pa teh količin ne spremljajo. 

Neplačniki so večinoma paušalisti, kar pomeni 36 m3 za priključek DN20. 

Branka Florjančič je vprašala, če je možnost, da se račune pošilja tudi ne e-pošto ter dala pobudo, da 

je res smiselno, da se občane k temu spodbudi. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP 1: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Sklep o cenah storitev oskrbe s pitno vodo.  

 

                             (14 glasov ZA) 

Sprejet je bil SKLEP 2: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Sklep o cenah storitev odvajanja in čiščenja odpadnih 

voda. 

                             (14 glasov ZA) 

 

Ad 12.: Odlok o potrditvi zaključnega računa proračuna Občine Cerkno za leto 2020 

 

Mojca Sedej je v nadaljevanju razložila zaključni račun Občine Cerkno za leto 2020. 

Urška Lahajnar Ubajiogu je podala poročilo Odbora za finance, proračun in investicije, ki je odlok 

soglasno potrdil ter predlaga občinskemu svetu potrditev. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 
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Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Odlok o potrditvi zaključnega računa proračuna Občine 

Cerkno za leto 2020. 

                                              (14 glasov ZA) 

 

Ad 13.: Letno poročilo Nadzornega odbora Občine Cerkno o ugotovitvah pri opravljenih 

nadzorih ter seznanitev z letnim programom dela Nadzornega odbora 

 

Marjanca Ambrožič je v nadaljevanju podala poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Cerkno ter 

seznanila občinski svet s programom dela za letošnje leto. Povedala je še, da je mesto predsednice 

prevzela v letošnjem marcu ter da NO deluje trenutno v polni sestavi. Izpeljali sta se že dve 

korespondenčni seji ter ena redna, kjer so tudi sprejeli pet končnih poročil o nadzorih ter plan dela za 

letošnje leto. 

Domen Uršič je pohvalil poročilo NO ter upa, da bodo operativni tudi naprej, sej je to prvo poročilo 

NO, ki so ga prejeli v tem mandatu.  

Jurij Kavčič je dejal, da je omenjen v enem izmed poročil ter dejal, da sam ne da veliko na razna 

klevetanja – sicer pa je bila proračunska postavka ter rebalans za nakup stavbe zdravstvenega doma, 

sprejet, na podlagi ponudbe ustrezne inštitucije, ki je stavbo prodajala – stavba je bila kupljena v taki 

vrednosti, kot je zapisano (170,00 €/m2). Sicer pa je samo vrednost ostrešja ter dvigala v stavbi vredno 

več, kot je občina za samo stavbo plačala. Želi si, da se ta zadeva izpelje dalje, saj je bila kupljena z 

namenom, ki je bil dogovorjen in večkrat zapisan. Ne želi si, da se ponovi zgodba gradnje vrtca, ki ga 

občina še sedaj nima.  

Branka Florjančič je bila mnenja, da je prav, da NO deluje ter jo veseli, da so končno prejeli 

poročilo, saj gre za najvišji organ nadzora porabe javnih sredstev v občini. Dotaknila se je še dela 

poročila o odvetniških storitvah, kjer se ji zdi prav, da občina pri vsem kar dela, dela racionalno ter 

uporablja oz. gleda na konkurenčnost. Vprašala je še, če je na občinski upravi vzpostavljen pravilnik 

za evidenčna naročila, za katerega je prav, da je čimbolj preprost.  

Mojca Mavri je vprašala, kdaj bodo Cerkljanske novice dobile glavnega urednika, ker je očitno to 

sporno. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da Cerkljanske novice imajo glavnega urednika, ki so ga določili že 

nekaj časa nazaj (8. člen odloka to določa).  

 

Župan Gašper Uršič je zaključil točko dnevnega reda. 

 

Občinski svet Občine Cerkno se je seznanil z Letnim poročilom Nadzornega odbora Občine 

Cerkno o ugotovitvah pri opravljenih nadzorih ter z letnim programom dela Nadzornega 

odbora.   

 

Ad 14.: Pobude in vprašanja občinskih svetnikov 

 

Mojca Mavri je vprašala kako daleč je aktivnost glede doprsnega kipa Franceta Bevka.  

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da bo potrebno dodatni znesek upoštevati v rebalansu, koliko 

sredstev bo na voljo pa se bo videlo pri njegovi pripravi. 

Urška Lahajnar Ubaijogu je vprašala glede komunalnega prispevka za mlade in mlade družine v 

povezavi s sprejemanjem sprememb OPN-ja.  

Župan Gašper Uršič je prosil ga. Lahajnar, če lahko pošlje navedeno pobudo po e-pošti, da lahko 

občinska uprava pripravi odgovor. 

Antonija Dakskobler je vprašala kako daleč je projekt mrliške vežice, zid pri Domu upokojencev ter 

glede izpostave upravne enote, ki je v Cerknem ni več. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da se bodo glede upravne enote pozanimali, projekt mrliške vežice pa 

pelje dalje KS Cerkno. Glede zidu pri DUC-u je problem ta, da je zid na parceli lastnikov stavbe.  

Jurij Kavčič je vprašal kako je z objektom na Želinu. 
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Oton Lahajnar je pojasnil, da zadeva ni padla v vodo in sicer se občina pripravlja, da izpelje javno 

dražbo. Na zadnjem sestanku s KS Straža, so se pogovarjali tudi, da se določi delež KS in delež 

občine.  

Urška Lahajnar Ubaijogu je pojasnila, da je KS tudi pridobila vrednost popisanih del potrebnih za 

ureditev kletne etaže.  

 

Župan Gašper Uršič se je na koncu zahvalil za sodelovanje in sejo zaključil ob 21.50 uri. 

 

 

            Zapisala:                                                                                                    Župan: 

          Katja Lapanja                                                                                          Gašper Uršič 


